
Bestyrelsesmøde i Hjallerup Jag4orening 

Mandag d. 28. Oktober 2024 

Deltagere: Henrik Hansen, Kai Hvolgaard, Chris<an Nørgaard, Lasse Tornvig, Jan Knudsen, Mads Lykke Nielsen. 

Ikke ;l stede: Claus Jensen, Morten Flø 

Referat 

1. Formanden 
• Der er søgt 22000kr. hos sparekassen Danmark <l ny opvaskemaskine. 
• Der er søgt Norlys om <lskud <l solceller. 75000kr.  

2. Nyt fra Jægerrådet 
• Intet nyt. Kommende møde i December og årsmøde i Januar. 

3. Riffelbane 
• Der er dialog i gang med kommunen for organisering af ansøgningerne. 
• Vi afventer endeligt projekQorslag for voldanlæg fra DJ, hvoreSer anlægsbudget kan fastlægges.  

4. Nyt fra udvalgene 
• Flugtskydningsudvalget: 

• Ingen ak<vitet. Der er i overvejelse om skydning henover vinteren. Flugtskydningsudvalget 
vender retur. 

• Bueudvalget: 
• Der kommet buekursus ind den 26/4-2025. 

• Jagtudvalget: 
• Fællesjagter i gang. 23 deltagende på første jagt.  
• Jagt i Frederikshavn blev aZoldt 26/10. Jagten blev vellykket aZoldt. 

• Hundeudvalget: 
• 59 deltagende hunde – Overskud 31900kr. 

• Nyjægerudvalget: 
• Nyjægerjagten forløb godt, der var <lmeldt 7 deltagere.   
• Der er 15 deltagere meldt <l den kommende jag^egnsundervisning.  
• Simon Tolstrup Christensen har indvilget og deltage som jag^egnsunderviser.  
• Der er kommet gebyr på adgangen for undervisningsmateriale.  

• Tirsdagsholdet: 
• Der er gang i oprydning af diverse.  
• Huset er blevet malet.  

• Hjemmesideudvalget: 
• NIL 

5. Frem;dige ak;viteter 
• Der er 19 <lmeldte <l den kommende frivilligmiddag. 
• InfoaSen for regulering af invasive arter. Der er 9 <lmeldte. 

6. Igangværende projekter 
• Der er pause i vinterhalvåret.  



7. Sponsorater 
• Der er kommet nyt sponsorat fra jægeren og lysQiskeren. 
• Der søges stadig eSer flere sponsorer.  

8. Økonomi 
• Økonomi gennemgang. 

9. Evt. 
• Kommende møde 5/12. (julefrokost). 
• På kommende valg er Henrik, Kaj og Ole. De beslu^er på kommende bestyrelsesmøde, hvor vidt 

de genops<ller. 


